
 
 

Referat af SB møde d.23.4.24 
Kl. 17.00-19.00 

Mødet afholdes på kontoret 
 
 
 

Til stede: Nicolaj, Thomas, Lisbeth, Marie Louise, Daniel og Mie 
Therese, Christina H, Christina M, Marie Louise, Jan Eirik og Nina 
Isabell 
 
Afbud:  
 
Opdatering ØJN 20 min Ved Thomas, Daniel og Lisbeth Formål med punktet: 

At vurdere muligheden for at 
tilbyde ØJN skolemad på 
Skovgårdsskolen. Lige nu 
ligger bestyrelsens fokus på 
muligheder for at finansiere. 
 
Skal vi lave en runde med 
forældrene og høre, hvor 
udbredt interessen er? 
 
Forældrene skal vide 
omfanget, tidshorisont, pris 
og koncept, for at de kan give 
en interessetilkendegivelse. 
 
Arbejdsgruppen går videre 
med at undersøge interessen 
i forældregruppen i 0.-2. 
årgang. Tallene er indhentet 
inden næste 
bestyrelsesmøde. 
 

SB årshjulet 
(udskudt punkt) 

15 min  
 
 

Formål med punktet: 
Lad os tage stilling til hvordan 
vi får arbejdet med principper, 
så vi både er effektive, lever op 
til reglerne for opgaven og får 
vedligeholdt dem. 
 
Når et princip vedtages eller 
godkendes, skal det dateres, så 
vi nemt kan holde os opdateret 
på næste gang, det skal tages op 
(typisk hver 3 år). Vedtages. 
 



 
Bestyrelsen vedtager at slå 
”skole/hjemsamarbejdet” og 
”skole/hjemsamtaler” sammen. 
Bestyrelsen vedtager at fjerne 
princippet GFO (ikke et 
lovkrav). 
 
Ordensreglerne mangler i 
årshjulet (tilføjes) 
 
”Regler for skolegårde” ændres 
til ”principper for pauser”. 
 
”Klasseråd og 
klasserepræsentanters rolle” 
ændres til et almindeligt punkt: 
”Opdatering af 
forældrefolderen”. 
 
De udvidede møder og datoer 
for det kommende skoleår 
vedtages i juni. 

 
 

Elevrådets 
orientering 

5 min Hvad er elevrådet optaget af i 
øjeblikket? 

 
 

Formål med punktet: 
Orientering om elevrådets 
arbejde. 
 
Der var elevrådsmøde i dag. 
 
Ønsker om en udendørs 
træningsbane til fitness i en af 
gårdene. 
Feedback på skolemaden var 
umiddelbart positiv, bedre end 
den tidligere leverandør, 
børnene efterlyser grønnere 
skolemad. 
 
Isabell bestiller spejle hos 
sekretæren til omklædningen i 
idræt. 
 
Næste gang er der valg til det 
kommende skoleårs elevråd – 
også formandskabet. Der er 
tænkt langsigtet og i 
kontinuitet. 
Isabell inviterer den nye 
elevrådsformand med til årets 
sidste bestyrelsesmøde. 
 

Ledelsens 
orientering 
 

20 min Rengøring 
Adm Leder 
Fagfordeling 

Formål med punktet: 
Orientering 
 



Ventilation 
Regeringens kommende tiltag på 
skoleområdet 
Status på rod og orden 
Forældreovertagelsesdag 
Grønnegård 

Den nye rengøring er meget, 
meget velfungerende. De 
opstartsvanskeligheder der 
altid er i nye processer, 
arbejder vi hårdt på at få 
udbedret. Vi har et godt 
samarbejde med Susanne, der 
er leder for rengøringsholdet. 
 
Mens vores administrative 
leder er sygemeldt, har vi fået 
hjælp af Thomas, der allerede er 
administrativ på skoleområdet i 
kommunen. Det sætter vi stor 
pris på. 
 
Fagfordelingen er godt i gang. 
Den fælles del er afsluttet og 
ledelsen sidder nu med 
detaljerne. Der er god energi og 
velvilje blandt medarbejderne 
og skolens ressourcer for det 
kommende skoleår ser 
umiddelbart fornuftige ud. 
 
Møde mellem Gentofte 
Ejendomme og skolens ledelse 
har ført til at processen med at 
etablere ventilation ligger hos 
Gentofte Ejendomme. Skolen 
har fokus på samarbejdet med 
Gentofte Ejendomme. 
 
Gennemgang af regeringens 
tiltag på skoleområdet 
udskydes til næste møde. 
 
Hærværk, rod og orden. Med 
medarbejdernes tiltag og den 
nye rengøring, ser vi store 
forbedringer. Vi kan stadig 
forbedre adfærd blandt børn og 
medarbejdere og vi har løbende 
fokus i bestyrelsen på hvordan 
vi kan arbejde videre med 
emnet. Gentofte Ejendomme 
spiller også en rolle. 
Hver gang der er hærværk på 
computerne, sendes en kopi til 
skolens ledelse. Det har betydet, 
at der er blevet strammet op på 
behandling af computerne og på 
erstatning af skader forvoldt 
ved skødesløs adfærd. 
 
Grønnegårdsfest i juni. Skolen 
bestiller street food til 



 

Grønnegård, så man kan købe 
mad eller medbringe selv. Der 
vil være salg af drikkevarer på 
skolen og der kommer 
kaffe/kage-bod. 
 

Formandens 
orientering 

5 min Lisbeth har ordet 
 

 

Formål med punktet: 
Orientering 
 
Der er givet besked til 
forvaltningen om nogle 
procedurer for bestyrelserne, 
som kan gøres bedre og med 
mere hensyn til 
elevrepræsentanterne, bl.a. 
diætdrøftelser. 
 
Orientering om det kommende 
valg til bestyrelsen. 

 
Principper 20 Min Principper for undervisningens 

organisering (se bilag) 
 

Formål med punktet: 
Princippet skal godkendes 
 
Princippet godkendes. 

 
Forældreovertagel
sesdag – 
fremadrettet  

20 min Thomas og Nicolaj har nogle ideer 
til fremtidens 
forældreovertagelsesdage som de 
ønsker at drøfte.  
 

Forslag om at flytte 
forældreovertagelsesdagen til d. 
6. september med et helt nyt 
koncept, som varetages af 
bestyrelsen. 
Konceptet omfatter frivillighed 
og det at gøre noget for andre 
og hinanden. Samt en stor 
belønning til børnene. 
 
Arbejdsgruppen er Marie 
Louise, Thomas, Nicolaj og 
sparring fra Christina H. 
 

Indhold til 
kommende møder 

10 min Indhold til kommende møder 
 

- Politiske tiltag på 
skoleområdet 

- Afdigitalisering og 
skærmtid i skolen? 

 

 


